
 

 

     

Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag 

den 27 maj 2024 19.00 i Uppgården 

Närvarande: Agneta Collberg, Christina Qviberg, Maya Bergqvist, Ulla 

Thid och Eva Larsson. 

§ 1  Öppnande av möte, godkännande av kallelse och dagordning 

Ordförande Agneta Collberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2  Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemöte den 29 april godkändes och lades till handlingarna.  

§ 3  Ekonomi 

Kjell rapporterat frånvaro men informerat om att saldot på plusgirot den 26 maj 

var 79 540 kronor. Påminnelser om obetalda medlemsavgifter har resulterat i 17 

inkomna medlemsavgifter.  

§ 4  Rapporter, meddelanden och inkommen post 

Sveriges Hembygdsförbund informerar om en höjning av medlemsavgiften. Den 

är numera 23 kronor per medlem, en höjning med 10 kronor. 

 

§ 4.1 Café Hovgården och planering framöver 

Inget att rapportera. 

§ 5  Arbetsläget inom ansvarsområdena 

a) Uppgården: Några träd som växer lite väl nära museet ska tas ner. Ulla och 

Stintan ansvariga. Kjell kontaktar Gordon om takpannorna på byggnaderna. 

Eventuellt behöver en skylift hyras. 

b) Museigruppen: Inget att rapportera. 

c) Dokumentationsgruppen: Vinden behöver städas och ordnas upp.  

Det har kommit förfrågningen om Betelkapellet, ”Fia på Torpet”, m.m. Ulla 

tar fram dokumentation.   

Dagboken från Kurön är under renskrivning av Agneta och Eva. 

Noterades att styrelsen godkände att det stora skrivbordet vi fick från Kurön 

skänks till det nya Hilma af Klint-centret   

d) Programgruppen: Vårprogrammet avslutat. Det blev en bra bredd i ämnen. 

Diskuterades förslag till höstprogrammet. Roy har nya bilder över Adelsö. 

Fortsättning på resan i Frankrike av Nette och Åke. Föredrag om resan till 

Arktis av Erik Selin. Föredrag om konstnären Olle Nordberg av Thomas 



 

 

     

Jacobsén. En kväll om dagboken från Kurön tillsammans med något lik-

nande. Bakning. Julmarknaden. Ljusstöperiet. (Tomteverkstaden överlåts till 

Adelsö Evenemang.)    

e) Bagarstugan: Fönster och fönsterbleck ska rengöras, eventuell målning på 

vissa ställen. Laila och Ulla ordnar.  

f) Örtagården och trädgården: Örtagården tillsnyggad. Behövs uppgrävning 

av ”kirskålslandet”. Diskuterades vem/vilka som kan hjälpa till.  

Emilia fixar vattenkranen som läcker. 

g) Hembygdsdagen: Söndagen den 11 augusti. Temat är 50-årsjubiléet.  

Beslutades satsa på tändsticksask med Hjorten och ”Adelsö Hembygdslag 

1974-2024” som gåva. Maya och Agneta ansvarar.  

Överblivna askar kan säljas på t.ex. julmarknaden.  

Tävling med närbilder från området, mest för barnen.  

Försäljning av t-shirt och kassar.  

Yrkesfrågetävling med ”gubbarna” i bagarstugan.  

Agneta plockar ut bilder ur arkivet till utställningstältet.  

Föreslogs björkportaler vid grindarna.  

Ö-laget och Adelsö Blåsare kommer som musikunderhållning.  

§ 6  Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 7  Nästa styrelsemöte 

Kommande styrelsemöten inför Hembygdsdagen blir torsdagen den 13 juni samt 

onsdagen den 31 juli, båda 19.00 i Uppgården. 

 

§ 8  Mötets avslutande 

Ordförande Agneta tackade för visat intresse och särskilt för det goda fikat som 

Maya ordnat och avslutade mötet med en rundtur i trädgården för att bedöma de 

träd som skulle bort samt ”inspektera” örtagården och bagarstugans fönster. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

Eva Larsson  Agneta Collberg 


